
   

 

   

 

Vergadering  Naam    Achternaam  Afk.  Aanwezig j/n  

Jaar  2022-2023        JR  j  
Datum  30/03/2023        TJ  n  
Tijd  20.00 uur        CO  j  
Locatie  fysiek        KB  j   
Notulist  TV        NP  j  

          GD  
TV  

n  
j  

  

nummer omschrijving 

1.  Opening 

JR opent de vergadering 

Notulist volgende vergadering is GD 

CO heeft afscheid genomen van de MR 

2.  Actie- en besluitenlijst en concept notulen 

De actie- en besluitenlijst is doorgenomen. 

De notulen zijn doorgenomen en wijzigingen aangebracht. De notulen is 

vastgesteld.  

3.  Mededelingen directeur 

De OR heeft zorgen geuit over de ouderbijdrage. Er is behoefte aan het 

verhogen van de ouderbijdrage. Stijgende prijzen en inflatie maken het 

moeilijk om dingen te organiseren. Vooral het schoolreisje baart zorgen. 

I.v.m. verborgen armoede ligt een verhoging van de vrijwillige bijdrage 

gevoelig.   

De benadering van het schoolreisje kan ook onderzocht worden. 

Bijvoorbeeld: eens in de tweejaar een uitje en het jaar erop een themadag 

rondom de school.  

In het verleden was er een kleuterfeest rondom de school.  

Schoolplein: 

In grote lijnen is het plein klaar. Krijtbord en boterkaas en eieren zijn 

geplaatst. Grotere toestellen komen 16/17 mei (leerlingen zijn dan afwezig) 

Er zijn bewust geen vuilnisbakken geplaatst i.v.m. onderhoud en rommel. 

Passend onderwijs: 

Er komt een verzwaring aan onderwijs behoeften de school binnen.  

Op dit moment is er een observatieplaatsing (13 weken). De wil om 

leerlingen op te vangen is groot, maar het moet wel behapbaar blijven.  

Het samenwerkingsverband biedt nu nog 23 euro per leerling aan 

zorgmiddelen, dit wordt 50 euro per leerling. Het bestuurt verhoogt (als 

pilot) het bedrag met 100 euro per leerling. Dit om onderwijsbehoeften van 

leerlingen te vervullen maar ook het onderwijs team te ondersteunen 

(scholing etc).  

Er wordt gezocht naar een zo duurzaam mogelijke besteding.  

 

5 gelijke dagen model is toegevoegd aan de agenda. 



   

 

   

 

Personeel en bezetting blijft en uitdaging. Er zijn observaties en FG, BG-en.  

4.  Tussenevaluatie jaarplan  

De tussenevaluatie is doorgenomen en toegelicht door de directeur. 

Het team had de mogelijkheid om op de tussenevaluatie te reageren.  

Er zijn geen vragen vanuit het team gesteld.   

Het lijkt erop dat de evaluatie in vertrouwen wordt gedragen.  

Een mogelijke verklaring is dat de tussenevaluatie in samenwerking met het 

team wordt opgesteld. 

JR komt later op de tussenevaluatie terug vanwege de overlap met 

strategisch beleidsplan.  

5.  Instemming groepsindeling 23/24 

De MR heeft ingestemd met de groepsindeling. 

Enkele reacties van de MR:  

Er zijn grote kleutergroepen.  

De groepen zijn onevenredig verdeeld door de leerlingenaantallen per 

leerjaar. 

De huidige groep 5, volgend jaar groep 6 is groot.  

De fysieke ruimte is hierdoor een aandachtspunt.  

Bij de formatie is er rekening gehouden met de volgende jaren.  

De huidige samenstelling behouden, maakt dat er rust blijft binnen de 

groepen. 

Voorstel aan ouders groep 6/7 (komende 7/8): De optie om een overstap te 

maken van groep 7/8 naar 8. Slechts enkele leerlingen zouden deze overtap 

kunnen maken.  

6.  Werkverdelingsplan 

Er is een start gemaakt met het werkverdelingsplan.  

De werkverdelingsgroep komt begin april voor het eerst bijeen.  

De groep is samengesteld met PMR, MT en collega’s. 

Voor de zomervakantie wordt de huidige de werkwijze besproken en 

eventueel aangepast. 

In mei ter instemming  

7.  Koffie uurtje 

NP zoekt naar en specifiek thema/onderwerp. 

De inhoud kan ook bij ouders geïnventariseerd worden.  

Is het doel van het koffie uurtje infomeren of verbinden?  

Kan de OR inverteren wat de behoeften zijn van ouders? 

Weten ouders wat MR/OR doet? 

8.  Ontvangen post 

Geen 

9.  - w.v.t.t.k. / rondvraag GMR: 

 De directeur van de Tichelaar heeft toelichting gegeven over het ICT visie 

stuk. Er is gedeeld dat het Drieluik in Huissen gaat sluiten.  



   

 

   

 

De raad van toezicht is aangesloten bij de GMR: 

Besproken thema’s waren:  
- Wat wordt bedoeld met wat is de visie op ‘goed onderwijs’  
- Wat is goed onderwijs en hoe borg je dat? 

 - Wat verandert er de komend jaren?  

De opbrengsten van de bijeenkomsten komen ook terug in het nieuwe 

strategische beleidsplan.  

De herijking twee jaar verlengd. Hier komt een aanhangsel bij.  

Temporiseren is van belang. De nadruk ligt op wat er al goed loopt en 

waarmee we verder kunnen. Er zijn niet zo zeer nieuwe doelen gesteld. 

Er wordt momenteel geschreven aan een beleidsplan op stichtingsniveau. 

Dit vraagt later mogelijk een vertaling op schoolniveau.   

5 gelijke dagen: 

Afgelopen periode hebben ontwikkelingen rondom 5 gelijke dagen even 

stilgelegen. Het 5 gelijke dagen model wordt weer onder de aandacht 

gebracht en geagendeerd bij de MR. Een aantal vragen die spelen: 

- Ligt hier behoefte of niet? 

- Is het mogelijk om in januari te starten?  

- Hoe gaan we de achterband polsen? 

- Zijn de randvoorwaarden er al? (Opvang etc) 

Van stichting is de Regenboog de laatste school die nog niet over is naar 

een 5 gelijke dagen model. In Bemmel zou de Regenboog de eerste school 

zijn.   

Gaat er een werkgroep in het leven geroepen worden om de vraag voor te 

bereiden. Op welke wijze raadplegen en infomeren? Wanneer is een 

akkoord? 

 (Achterban: team/ouders – gelijktijdig infomeren) 

 Stakeholders: Skarr/sportBSO/ 

 Wat levert het voor wie op?  

 

  

Agendapunten volgende vergadering: 

 - … zie Jaarplan 

 


